

Tel: +33 (0)4 72 79 05 79 Fax: +33 (0)4 78 90 19 19 Email: sales@tecofi.fr www.tecofi.fr Siège Social et Atelier / Headquarters and Workshop 83 rue Marcel Mérieux CS 92013 - 69969 Corbas Cedex – FRANCE

Bureaux Administratifs et Ventes / Administrative and Sales Offices 8 rue Joseph Nicéphore Niépce CS 30051 - 69747 Genas Cedex - FRANCE



S.A.S au capital de 753 400 € 333 487 080 R.C.S Lyon APE 2814Z TVA intra FR 51 333 487 080 EORIFR 333 487 080 00090

Service Client / Customer Service WhatsApp CHAT +33 623 898 706

## СЕРТИФИКАТ ОФИЦИАЛЬНОГО ДИЛЕРА

Настоящим сертификатом подтверждается, что SRL « ELPO » ул.Пушкина 53, Кишинев Республика Молдова представляет интересы компании TECOFI SAS (Франция) по вопросам поставки и продвижения трубопроводной арматуры компании TECOFI на территории Республики Молдова.

На всю продукцию марки TECOFI приобретенную у SRL « ELPO » распространяются гарантийные обязательства заводаизготовителя. Сертификат действителен с 1 января 2025г. до 31 декабря 2030 года.

## CERTIFICATE OF THE AUTHORIZED DEALER

Hereby we certify, that the « ELPO » SRL str. Puskin, 53, Chisinau-Republic of Moldova, is duly authorized to represent the interests of the company TECOFI SAS (France) on questions concerning the delivery and promotion of industrial valves of company TECOFI in territory of Republic of Moldova.

The guarantee obligations taken by the Manufacturer Plant are extended to all the products made by TECOFI and delivered by « ELPO » SRL This certificate is valid of 1 January 2025 to 31 December 2030.

